

## إفصاح تكميلي بشأن التصرف في موجودات داماس بموجب المادة 2.3 من قواعد الدمج والاستحواذ

إيماءً إلى مراسلاتنا السابقة بشأن الموضوع أعلاه بموجب خطابنا المؤرخ في 2025/8/3، حيث أعلنا نحن، مجمع شركات المناعي ("الشركة") بأنها قد أبرمت اتفاقية ("الاتفاقية") لبيع 67% من أعمال داماس للمجوهرات لشركة تايتان المحدودة ("الصفقة").

تم الإفصاح عن تفاصيل الصفقة عن طريق إعلان عام بتاريخ 4 أغسطس 2025 وفقاً لأحكام المادة 2.3 من قواعد الدمج والاستحواذ الخاصة بهيئة قطر للأسواق المالية ("المادة 2.3 الإفصاح")

وترغب الشركة في الإخطار بأنها أبرمت تعديلاً على الاتفاقية. ويؤثر هذا التعديل على الطريقة التي يتم بها نقل الموجودات بحيث:

- في إفصاحنا السابق المؤرخ في 2025/8/3، ذكرنا بأن الصفقة تتضمن نقل داماس العالمية المحدودة لنسبة
  67% من حصصها في سيجنيتشر جيولري هولدنغ ليمتد ("اس.جيه.اتش") (إذ كان القصد أن تكون اس.جيه.اتش المالك المباشر بنسبة 100% لداماس ذ.م.م.، الشركة التي تملك موجودات أعمال داماس للمجوهرات) لتايتان هولدينغز انترناشونال ش.م.ح؛ و
- بعد التعديل، ستتضمن الصفقة (i) نقل نسبة 100% من داماس ذ.م.م. (الشركة المالكة لموجودات أعمال داماس للمجوهرات) لا إس.جيه. إتش (والتي ليس لديها حالياً موجودات ومملوكة أصلاً من قبل تايتان انترناشونال هولدينغز ش.م.ح) وبعد ذلك (ii) حصة داماس انترناشونال المحدودة البالغة 33% من الحصص في اس.جيه. إتش.

وفي كلتا الحالتين، يتم نقل داماس ذ.م.م. (الشركة التي تملك موجودات أعمال داماس للمجوهرات) بحيث:

- تصبح حصصها مملوكة بنسبة 100% من قبل اس.جيه.اتش.
- تمتلك تايتان هولدينغز انترناشونال ش.م.ح. نسبة 67 من الحصص في اس.جيه.اتش.؛ و
- داماس العالمية المحدودة (وهي شركة تابعة بنسبة 100% للشركة) ستملك 33% من الحصص في اس.جيه.اتش.

وليس للتعديل تأثير جوهري على الصفقة

كما يرجى التنويه لأن الصفقة تظل خاضعة لموافقات محددة ولن تكتمل حتى الحصول على تلك الموافقات.





## Complimentary Disclosure on the disposal of Damas Assets pursuant to Article 2.3 of the Merger & Acquisition Rules

We refer to our earlier communication on the above subject matter vide our letter dated 03.08.2025, whereby we, Mannai Corporation (the "Company") announced that it had entered into an agreement (the "Agreement") to sell 67% of the Damas Jewellery Business to Titan Company Limited (the "Transaction").

Details of the Transaction were disclosed by public announcement on 4 August 2025 in accordance with provisions of Article 2.3 of the QFMA's Merger and Acquisition Rules (the "Article 2.3 Disclosure").

The Company wishes to notify that the it has entered into an amendment to the Agreement. This amendment affects the manner in which assets are transferred, such that:

- In our earlier Disclosure dated 03.08.2025, we had stated that the Transaction would involve the transfer by Damas International Limited of 67% of its shares in Signature Jewellery Holding Limited ("SJH") (wherein it had been intended SJH would be the direct 100% shareholder of Damas LLC, the company which holds the Damas Jewellery Business assets) to Titan Holdings International FZCO; and
- As amended, the Transaction will involve (i) the transfer of 100% of Damas LLC (the company which holds the Damas Jewellery Business assets) to SJH (which currently has no assets and is already 100% owned by Titan Holdings International FZCO), and then (ii) the subscription by Damas International Limited of 33% of the shares in SJH.

In both cases, Damas LLC (the company which holds the Damas Jewellery Business assets) is transferred such that:

- 100% of its shares will be held by SJH;
- Titan Holdings International FZCO will hold 67% of the shares in SJH; and
- Damas International Limited (a 100% subsidiary of the Company) will hold 33% of the shares in SJH.

The amendment has no material impact on the Transaction.

It is to be noted that the Transaction remains subject to certain approvals and will not complete until such approvals are obtained.

